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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE
L’AJUNTAMENT DE CELRÀ

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ

Núm.: 2/2013
Caràcter: ordinària
Convocatòria: 12 de març de 2013
Horari: de 20.30 hores a 22.05 hores
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial 

A Celrà, quan són les 20.30 hores del dia 12 de març de 2013, es reuneixen a la sala 
de  sessions  d’aquest  Ajuntament,  prèvia  convocatòria  realitzada  a  l’efecte  en  els 
termes legalment establerts,  els membres integrants de l’ajuntament en Ple que a 
continuació  es  relacionen,  en  sessió  ordinària  i  primera  convocatòria,  sota  la 
Presidència de l’alcalde, i assistits per mi, la secretària general.

ASSISTENTS

Alcalde

Sr. Daniel Cornellà Detrell

Tinents d’Alcalde

Sr. Gerard Fernandez Tatjé
Sr. Magno Remo Maneu Marcos
Sr. Josep Bartis Fàbrega 

Regidors/es

Sra. Susana Pascual Pozo
Sra. Montserrat Rivas Nuñez
Sra. Mariona Carolà Vilà
Sr. Josep Amores Adroher
Sr. Albert Puig i Boada

Secretària 

Sra. Rosa Maria Melero Agea

Interventor

Sr. Ramon Boada Oliveras

Absents

Sra. Meritxell Martin Rovira
Sr. David Mas Roselló

Que excusen la seva assistència.
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

Per  l’Alcaldia  Presidència  es declara  oberta  la  sessió,  i  es  passen a  despatxar  els 
assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents:

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 12 
DE FEBRER DE 2013.

D’acord  amb  el  què  disposa  l’article  91.1  del  Reial  Decret  2568/1986,  de  28  de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de  les  entitats  locals,  l’alcalde  pregunta  si  algun  membre  de  la  corporació  ha  de 
formular alguna observació a l’acta que va ser distribuïda amb la convocatòria.

No es formula cap observació, per la qual cosa l’acta de la sessió ordinària del dia 12 
de febrer de 2013 és aprovada per unanimitat.

2.  PRESA  DE  POSSESSIÓ  DEL  SR.  JOSEP  AMORES  ADROHER,  DEL  GRUP 
MUNICIPAL D’ENTESA PER CELRÀ.

L’alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
que recorda que en el Ple de la corporació celebrat el dia 12 de febrer de 2013 va 
prendre coneixement de la renúncia a la seva condició de regidor municipal el Sr. 
Josep Maria Bote Martín, regidor del GM Entesa per Celrà, així com de la renúncia a 
prendre possessió del càrrec com a regidora del GM Entesa per Celrà la Sra. Míriam 
Vidal Baldrich com a següent candidata de la llista. 

La  secretària  indica  que  es  va  instar  la  Junta  Electoral  Central  la  designació  del 
següent  candidat  de  la  llista,  Sr.  Josep  Amores  Adroher,  perquè  expedís  la 
corresponent  credencial.  I  la  Junta  Electoral  Central  ha  emès  la  credencial  que 
designa com a regidor de l’Ajuntament de Celrà al Sr. Josep Amores Adroher. El Sr. 
Amores  ha  portat  la  declaració  dels  seus  béns  patrimonials  i  la  declaració 
d’incompatibilitats i activitats a la qual es refereix l’article 75 de la Llei 7/85, de 2 
d’abril, reguladora de les bases del règim local. I, atès que no està afectat per cap 
causa  d’incompatibilitat,  tot  seguit  es  procedirà  a  la  formulació  de  jurament  o 
promesa d’acatament de la Constitució legalment exigit. 

La secretària convida el Sr. Amores a posar-se en peu i procedeix a la lectura de la 
fórmula de jurament o promesa, a la qual el Sr. Amores ha de respondre Sí, ho juro o 
Sí, ho prometo.  

Es procedeix, per tant, a la lectura de la fórmula de jurament o promesa establerta pel 
Reial Decret 707/1979, de 5 d’abril, el text literal de la qual és el següent:

“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions  
del càrrec de Regidor de l’Ajuntament de Celrà, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer  
respectar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?

El Sr. Amores respon: “Per Catalunya i per Celrà, per imperatiu legal, sí, ho prometo.”
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Per tant, en virtut del que disposa l’article 108.8 de la LOREG i l’article 75.7 de la Llei  
7/1985,  de  2  d’abril,  reguladora  de  les  Bases  de  Règim Local,  el  Sr.  Amores  ha 
adquirit plena condició de regidor de l’Ajuntament de Celrà.

L’alcalde li dóna la benvinguda.

3.  DESIGNACIÓ  DE  NOUS  REPRESENTANTS  QUE  HAN  D’INTEGRAR  EL 
CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL, EL CONSELL MUNICIPAL DE LA GENT GRAN I 
EL PLENARI DEL CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS DE CELRÀ.

L’alcalde explica que amb motiu dels canvis de regidors en el GM CIU i  en el GM 
Entesa per Celrà, cal modificar els integrants del Consell Escolar Municipal, el Consell 
Municipal de la gent gran i el plenari del Consell Municipal d’Esports de Celrà. 

Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

“En sessió plenària de data 21 de juny de 2011 es va acordar el nomenament de  
regidors/es d’aquesta Corporació a les entitats, institucions i organismes en el que es  
requereix presència corporativa, essent designada la Sra. Neus Matamala Lopez, com 
a membre del grup municipal  de Convergència i Unió (CiU), per a formar part del  
Consell Escolar Municipal i del Consell Municipal de la Gent Gran. 

En sessió plenària de data 13 de novembre de 2012 es van nomenar els regidors  
representants de l’Ajuntament de Celrà que havien d’integrar el plenari del Consell  
Municipal  d’Esports  de  Celrà,  essent  nomenat  com a  representant  titular  del  GM  
Entesa per Celrà el Sr. Josep Maria Bote Martín.

En sessió plenària, de data 18 de setembre de 2012, es va prendre coneixement de la 
renuncia, a la seva condició de regidora municipal, de la Sra. Neus Matamala López,  
regidora del grup municipal de Convergència i Unió (CiU). Prenent possessió com a  
regidor el Sr. David Mas Roselló, en sessió plenària de data 9 d’octubre de 2012.

En sessió plenària, de data 12 de febrer de 2013, es va prendre en coneixement de la  
renúncia, a la seva condició de regidor municipal, del Sr. Josep Maria Bote Martín,  
regidor del grup municipal d’Entesa per Celrà. Prenent possessió com a regidor el Sr.  
Josep Amores Adroher, en sessió celebrada en data d’avui.

Es per la qual cosa que cal nomenar els nous membres que han de formar part de les  
entitats, institucions o organismes on estaven designats com a representants del seu 
respectiu grup municipal.

Per tot això, es proposa al Ple municipal l’adopció del següent

A C O R D

Primer.- Nomenar al  regidor Sr. Albert  Puig Boada,  com a representant del  grup  
municipal de Convergència i Unió, membre del Consell Escolar Municipal i del Consell  
Municipal de la Gent Gran, en substitució de la Sra. Neus Matamala Lopez.

Segon.- Nomenar al regidor Sr. Josep Amores Adroher, com a representant titular del  
grup municipal d’Entesa per Celrà, per a què integri el plenari del Consell Municipal  
d’Esports, en substitució del Sr. Josep Maria Bote Martín.
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Tercer.-  Comunicar aquest acord als Regidors afectats, així com al  Consell Escolar 
Municipal,  al  Consell  Municipal  de la Gent Gran i al  Consell  Municipal  d’esports de 
Celrà, pel seu coneixement i efectes.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (9):

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell i senyor Josep Bartis Fàbrega.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Amores Adroher i 
senyora Mariona Carolà Vilà.

GM CiU: senyor Albert Puig Boada.

4. ADJUDICACIÓ DEL CONTRACTE, AMB CENTRE ESPECIAL DE TREBALL, DEL 
SERVEI DE RECOLLIDA SELECTIVA DE RESIDUS MUNICIPALS DE CELRÀ.

L’alcalde  explica  que,  un  cop  celebrat  el  procediment  obert  amb  diversos  criteris 
d’adjudicació que ha regit la licitació del contracte del servei de recollida selectiva dels 
residus municipals, l’empresa a la que es proposa adjudicar el contracte és Tècniques i 
Recuperacions del Gironès Tiroi, SL.  Aquesta empresa fa set anys que treballa pel 
municipi i, a finals del mes d’abril, assumirà la recollida porta a porta de Celrà.  

Tot  seguit,  cedeix  la  paraula  a  la  senyora  Montse  Rivas  Nuñez,  portaveu del  GM 
Entesa per Celrà, que no veu gens clar que amb la situació econòmica actual tan sols 
s’hagi presentat una empresa per a un contracte de serveis d’un milió d’euros. I més 
si es té en compte que, en alguns criteris, l’empresa adjudicatària ha obtingut 0 punts. 
Per aquest motiu, el GM Entesa per Celrà s’absté en la votació. 

El senyor Albert Puig Boada, portaveu del GM CIU, diu que malgrat ser una empresa 
que porta set anys treballant al municipi troba curiós que al mes de maig de 2012, 
mitjançant  decret  d’alcaldia  núm.  234/12,  l’alcalde  va  firmar  una  declaració  de 
clausura d’activitat d’aquesta empresa per no reunir les condicions adequades. 
En el  mes de desembre de 2012 s’aprova el  plec de clàusules que ha de regir el 
contracte i en el mes de març aquesta empresa és l’adjudicatària. 
El  Sr.  Puig  sempre  ha  dit  que  tan  sols  es  podia  presentar  a  la  licitació  aquesta 
empresa, com finalment així ha estat. Pel que fa a les millores, l’empresa no assoleix 
cap punt en les millores addicionals i  tan sols ha obtingut els 20 punts de l’oferta 
econòmica, el més normal si és l’única que s’ha presentat. El GM CIU  aquesta vegada 
no s’absté en la votació sinó que vota en contra. No es pot permetre que en una 
licitació d’un milió d’euros cap regidor del GM CIU hi fos present, malgrat haver-se 
pactat prèviament. I que l’empresa no presentés quatre documents el dia de l’obertura 
del sobre A titulat documentació administrativa. 

Al Sr. Puig se l’informa que els documents sí hi eren, a la qual cosa ell respon que 
potser hi havia les fotocòpies, però no els originals tal i com estableixen els plecs. 
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Creu el Sr. Puig que aquesta no és la manera de fer licitacions i el temps demostrarà a 
la ciutadania com funciona la recollida amb el sistema del porta a porta. 

L’alcalde comenta que precisament  aquí  és on es demostra l’equitat  de l’equip de 
govern  ja  que  quan  l’empresa  ha  fet  les  coses  incorrectes  se  li  ha  demanat  el 
cessament d’algunes activitats, com és el cas del trinxat de fusta. 
Fa anys que les empreses del voltant es queixaven al consistori d’aquesta activitat i 
reclamaven alguna actuació al respecte per part de l’Ajuntament, però mai s’ha fet res 
i això sí demostra que no es tractava totes les empreses per igual. 
L’equip de govern actual, en canvi, tan sols va demanar l’empresa que complís amb 
els  criteris  d’equitat  i  igualtat  per  a  totes  les  empreses  del  municipi.  I,  com  a 
conseqüència,   l’empresa va invertir  quasi  40.000 € per  complir  amb les  millores 
demanades per l’Ajuntament, amb el que el conflicte de les altres empreses de la zona 
es va mitigar força. I això ho ha de saber el Sr. Puig perquè aleshores ell governava. 

L’alcalde diu que la llei permet fer aquesta licitació i, malgrat que l’empresa no ha 
aportat millores, també és cert que ha ajustat el preu. És el mateix que va passar en 
el concurs de Can Ponac, que l’empresa adjudicatària quasi no va oferir millores però 
va ajustar els preus, i és que les empreses tampoc poden fer miracles. 

Pel que fa als documents, l’alcalde confirma que l’empresa va presentar fotocòpies i se 
la va requerir perquè presentés els originals, cosa que va fer i es va comprovar que 
els documents eren els mateixos. Es tracta d’un defecte esmenable. 

L’alcalde, per esvair qualsevol dubte que pugui sorgir respecte de la licitació, llegeix el 
següent:

“Un cop resolta la licitació, l’equip de govern de l’Ajuntament de Celrà vol  
manifestar que la decisió d’introduir la clàusula social per la qual es restringia  
l’adjudicació del contracte a centres especials de treball, es va adoptar amb 
plena consonància amb els posicionaments de l’actual govern municipal.

I va obeir bàsicament a dues raons: d’una banda, promoure l’ocupació de  
persones  amb  dificultats  particulars  d’inserció  en  el  mercat  laboral  i,  de  
l’altra, impedir que l’adjudicació del servei acabés en mans d’una empresa  
amb  nul·la  sensibilitat  ambiental,  moral  o  social.  Sense  voluntat  de  
generalitzar, no és cap secret que grans empreses sovint engreixades durant  
els  anys  del  boom de  la  construcció  i,  també,  sovint  amb  seu  central  a  
Madrid,  han  estat  diversificant  la  seva  activitat  cap  altres  sectors  amb 
possibilitats de mercat. 

Un d’aquests sectors és la recollida d’escombraries, que s’ha convertit en un  
negoci on es mouen grans quantitats de diners: un caldo de cultiu idoni per a  
pràctiques impròpies al límit o més enllà de la legalitat que freqüentment i  
malauradament disposen de la connivència de polítics amb pocs escrúpols. 

Aquestes empreses opten sistemàticament a totes les licitacions que tenen 
oportunitat de participar i, en ocasions, s’impugnen les adjudicacions per fer-
se  noves concessions,  o incompleixen les clàusules  estipulades,  i  obtenen 
sucosos beneficis que mai no reverteixen en les administracions locals. Però  
disposen de prou recursos per actuar amb relativa impunitat. I el perjudicat,  
en darrer terme, és l’usuari final: la ciutadania. L’actual govern del municipi  
té prou coneixement d’aquesta mena de conductes que estan a l’ordre del dia  
i,  per  no  voler  posar  en  perill  la  qualitat  del  servei  de  recollida  
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d’escombraries,  va decidir  acollir-se  a  les  oportunitats  que proporciona la  
legislació,  concretament  la  Llei  7/04  de  16  de  juliol  de  mesures  fiscals  i  
administratives, i el RDL 3/11, de 14 de novembre, pel que s’aprova el text  
refós de la Llei de contractes del sector públic, per tenir en compte criteris de  
sostenibilitat social davant d’altres factors. 

Fetes aquestes consideracions, i en el ben entès que tant el plec de clàusules  
com el  procediment  i  resolució  del  concurs  s’han  ajustat  totalment  a  la  
legalitat i estan a disposició del públic, l’equip de govern no oculta la seva  
satisfacció  de  com  s’ha  desenvolupat  el  procés,  que  ha  estat  net  i  
transparent.”

L’alcalde diu que mai  es podrà acusar l’equip de govern de fer trampes i  ser poc 
transparent, ni d’haver beneficiat ningú en aquesta licitació.    
   
El senyor Albert Puig Boada, portaveu del GM CIU, comenta que aquesta explicació no 
té res a veure amb el context de la licitació. Respecte a l’afirmació de l’alcalde sobre 
l’activitat de trinxar fusta, i que l’Ajuntament tracta tothom per igual, ell no ho veu 
així quan se li va deixar a l’empresa el camp municipal d’esports inicialment per un 
mes i al final van estar-s’hi quatre mesos. En canvi, a una altra empresa del municipi 
se li va cobrar un mes el lloguer de les piscines municipals per 700 euros. 
Pregunta si això és tractar totes les empreses del municipi per igual i vol saber quant 
se li va cobrar a l’empresa la seva estada en el camp d’esports durant quatre mesos, 
amb el perill que va suposar per a la ciutadania ja que no hi havia res senyalitzat.

L’alcalde respon que aquest govern ajuda les empreses que ho demanen, i més en 
aquests moments tan difícils  i  tractant-se d’empreses implantades al municipi  amb 
plantilles importants i amb dificultats econòmiques. No importa quina empresa sigui, 
però si demana ajuda a l’Ajuntament i se li pot donar una solució, així es fa.
En aquest cas, l’ús del camp de futbol no va suposar cap cost per a la corporació al no 
haver de deixar claus, ni netejar, ni consumir electricitat. En canvi, de la utilització de 
les piscines de l’altra empresa sí que va haver-hi costos per a l’Ajuntament ja que es 
va fer ús d’un equipament municipal. L’alcalde considera que la diferència és bastant 
clara i entenedora, malgrat que el Sr. Puig vulgui fer arguments d’aquest tipus. 

El  Sr.  Puig  respon que no és cert que l’Ajuntament  ajuda totes les  empreses del 
municipi perquè l’empresa que va utilitzar la piscina fa també molts anys que presta 
un servei als ciutadans de Celrà.

L’alcalde contesta que una empresa sempre ha de pagar quan demana un equipament 
per  desenvolupar  una  activitat  amb  ànim  de  lucre.  A  diferència  de  la  utilització 
d’espais oberts, que no es cobra mai res, i que també ha fet aquesta empresa en 
qüestió.  

El Sr. Puig diu que l’empresa amb l’activitat amb ànim de lucre sí rebia un guany, i 
pregunta si  l’empresa que va estar al  camp d’esports no va obtenir  un estalvi  de 
diners pel fet de tenir allà la fusta emmagatzemada. 

L’alcalde respon que no, ja que li ha suposat no portar-la a cremar.

El Sr. Puig pregunta que si no l’hagués deixat al camp de futbol l’havia de portar a 
l’abocador i això significa un cost. 

L’alcalde  respon  que  si  s’hagués  portat  a  l’abocador  una  part  l’hagués  pagat 
l’Ajuntament de Celrà ja que bona part del que l’empresa recull prové del  municipi. 
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Per tant, el fet que aquesta fusta no s’enviés a cremar implica un benefici per a la 
corporació  perquè una part  important  de la  fusta  prové d’empreses i  domicilis  de 
Celrà.         

Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

“ANTECEDENTS DE FET

1.-  En sessió plenària de data 18 de desembre de 2012 es va aprovar el plec de  
clàusules administratives particulars que ha de regir la licitació per a la contractació  
amb centres especials de treball del servei de recollida selectiva de residus municipals  
de Celrà, anunci fet públic en el BOP de Girona número 248 de 29 de desembre de 
2012, en el DOGC número 6283, de 31 de desembre de 2012, en el tauler d’anuncis  
de la Corporació  i  en el  perfil  del  contractant de la  pàgina web de la Corporació.  
Simultàniament es va acordar obrir la convocatòria de licitació, acord que es va fer  
públic en el BOP de Girona número 140 de 19 de juliol de 2012, en el BOE núm. 10  
d’11  de  gener  de  2013,  en  el  DOUE  de  29  de  desembre  de  2012,  en  el  tauler  
d’anuncis  de  la  Corporació  i  en  el  perfil  del  contractant  de  la  pàgina  web  de  la  
Corporació.

2.- De conformitat amb la clàusula catorzena dels plecs de clàusules administratives  
particulars  les  ofertes  havien  de  lliurar-se  a  Secretaria  en  el  termini  de  47  dies  
naturals a comptar des de la data d’enviament de l’anunci del contracte a la Comissió  
Europea. Per tant, fins al dia 6 de febrer de 2013. 
Va presentar la seva proposició: 

 TÈCNIQUES I  RECUPERACIONS DEL GIRONÈS TIROI,  SL (registre  d’entrada  
municipal núm. 364, de 6 de febrer de 2013).

3.- El dia 7 de febrer de 2013, i d’acord amb la clàusula 20.1) del plec de clàusules  
administratives  particulars,  es  va  procedir  a  l’obertura  del  sobre  A  titulat  
“documentació  administrativa  i  de  capacitat  exigida  per  prendre  part  en  el  
procediment.”. 

Un cop valorat el contingut del sobre A de l’empresa que va presentar la seva oferta  
en  aquest  procediment,  es  va  detectar  que  en  la  documentació  presentada  hi  
concorrien alguns defectes i/o mancances, susceptibles de ser esmenats. I se la va  
requerir perquè en el termini màxim de 3 dies hàbils presentés diversa documentació,  
advertint que la seva no presentació comportaria l’exclusió de la licitació del servei de  
recollida selectiva dels residus municipals. 

4.- El dia 14 de febrer de 2013, i d’acord amb la clàusula 20.2) del plec de clàusules  
administratives  particulars,  es  va  obrir  el  sobre  B,  que  contenia  la  documentació  
tècnica subjecta a criteris d’adjudicació que depenen d’un judici de valor, que va ser  
lliurada a la tècnica municipal per a la seva valoració.
 
Un cop revisada la documentació del sobre B per part de la tècnica municipal, per  
decret d’alcaldia  núm. 83/13 de 19 de febrer, es va resoldre requerir a l’empresa  
licitadora Tècniques i Recuperacions del Gironès TIROI, SL una sèrie d’aclariments en  
relació  a  la  memòria  presentada,  fet  que  va  impossibilitar  l’obertura  del  sobre  C  
(documentació que conté criteris quantificables de forma automàtica) el dia 19 de  
febrer de 2013 a les 13.00 hores, data prevista inicialment. I es va posposar l’acte  
d’obertura del sobre C pel dia 25 de febrer de 2013 a les 12.00 hores. 
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5. El dia 25 de febrer de 2013 es va donar lectura, per part de la tècnica de medi  
ambient, del seu informe relatiu a la valoració dels criteris que requereixen un judici  
de valor i que va ser la  següent:

I tot seguit, es va obrir el sobre C, relatiu a la documentació que conté els criteris  
d’adjudicació avaluables de forma automàtica, obtenint-se la valoració següent: 

La puntuació total obtinguda per l’empresa licitadora és la següent: 

6. D’acord amb la clàusula 21.1 del plec de clàusules administratives particulars, en  
data 28 de febrer de 2013, registre sortida municipal número 365, es  va requerir a  
l’empresa adjudicatària que aportés en el termini de deu dies hàbils, a comptar des  
del  següent  a  aquell  en  què  hagués  rebut  el  requeriment,  la  documentació  de  
l’assegurança de responsabilitat civil  (pòlissa i rebut de pagament), de conformitat  
amb  les  determinacions  establertes  en  la  clàusula  22  del  plec  de  clàusules  
administratives  particulars.  També  se  li  va  requerir  que  aportés  el  document  
acreditatiu  de la  constitució  de  la  garantia  definitiva,  per  import  de 47.135,76 €,  
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d’acord amb el que s’estableix a la clàusula 23 del plec de clàusules administratives  
particulars, per procedir a l’adjudicació del  contracte.

7. En data 8 de març de 2013, registre d’entrada municipal número 696, l’empresa  
adjudicatària presenta la documentació requerida. 

FONAMENTS DE DRET

1. De conformitat amb l’article 151.3 del Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de  
novembre, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei de Contractes del sector públic  
l’òrgan de contractació ha d’adjudicar el contracte dins dels cinc dies hàbils següents a  
la recepció de la documentació.

En  l’apartat  quart  del  mateix  precepte  s’estableix  que  l’adjudicació  ha  de  ser  
motivada,  s’ha  de  notificar  als  candidats  o  licitadors  i,  simultàniament,  s’ha  de  
publicar en el perfil de contractant.

2.  Essent  un  contracte  susceptible  de  recurs  especial  en  matèria  de  contractació  
conforme a l'article  40.1 del TRLCSP, i  d’acord amb l’article  156.3 del TRLCSP, la  
formalització no es podrà efectuar abans que transcorrin 15 dies hàbils des que es  
remeti la notificació de l'adjudicació als licitadors. 

L'òrgan de contractació requerirà a l'adjudicatari  perquè formalitzi  el contracte (en  
document administratiu) en un termini no superior a 5 dies naturals, a comptar des  
del següent a aquell en què hagi rebut el requeriment, un cop transcorregut el termini  
previst  en el  paràgraf anterior  sense que s'hagi  interposat recurs que comporti  la  
suspensió de la formalització del contracte. De la mateixa manera es procedirà quan  
l'òrgan competent per resoldre el recurs hagués aixecat la suspensió.

3.  Aquest  document  serà  títol  suficient  per  accedir  a  qualsevol  registre  públic.  El  
contractista podrà sol·licitar que el contracte s'elevi a escriptura pública, anant al seu  
càrrec les corresponents despeses.

4.  El  contracte  es perfeccionarà  amb la  seva formalització  i  aquesta  serà requisit  
imprescindible per poder iniciar-ne l’execució.

5.  D’acord  amb  l’article  333  del  TRLCSP,  un  cop  formalitzat  el  contracte,  es  
comunicaran les dades bàsiques del contracte al Registre Públic de Contractes de la  
Generalitat. 

6. Així mateix, d’acord amb l’article 29 del TRLCSP, dins dels 3 mesos següents a la  
formalització del contracte, per a l’exercici de la funció fiscalitzadora es trametrà a la  
Sindicatura  de  Comptes  una  còpia  certificada  del  document  en  el  que  s’hagués  
formalitzat, acompanyada d’un extracte de l’expedient en que es derivi.

7. L’article  110.2 del  Reial  decret  legislatiu  3/2011, de 14 de novembre, pel  qual  
s’aprova el Text refós de la Llei de contractes del sector públic (TRLCSP) determina  
que  els  expedients  de  contractació  es  podran  tramitar,  inclosa  l’adjudicació  i  
formalització del corresponent contracte, encara que la seva execució, ja es realitzi en  
una o  en diverses  anualitats,  s’hagi  d’iniciar  l’exercici  següent.  A  aquests  efectes  
podran comprometre’s crèdits amb les limitacions que es determinen a les normes  
pressupostàries de les Administracions públiques.

8. En virtut del que disposa la Directiva 2004/18/CEE, del Parlament Europeu i del  
Consell,  de  31  de  març,  sobre  coordinació  dels  procediments  d’adjudicació  dels  
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contractes  públics  d’obres,  subministraments  i  serveis,  el  Reial  Decret  Legislatiu  
3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei de Contractes  
del sector públic, el Reial Decret 817/2009, de 8 de maig, pel qual es desenvolupa  
parcialment la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic, el Reial  
Decret 1098/2001, de 12 d’ octubre, pel qual s’ aprova el Reglament general de la Llei  
de Contractes de les Administracions Públiques, el  Reial decret legislatiu 2/2000, de 
16  de  juny,  pel  qual  s'aprova  el  text  refós  de  la  Llei  de  Contractes  de  les  
Administracions Públiques (TRLCAP): art. 25.1 paràgraf 1r (DT 4a del TRLCSP, tot i les 
DD úniques de la LCSP i del TRLCSP); el Reial decret 300/2011, de 4 de març, pel  
qual es modifica el Reial Decret 817/2009, de 8 de maig, pel qual es desenvolupa  
parcialment  la  Llei  30/2007,  de  30  d'octubre,  de  Contractes  del  Sector  Públic  i  
s’habilita el titular del Ministeri d’Economia i Hisenda per modificar els seus annexos; 
Informe  12/10,  de  23  de  juliol  de  2010,  de  la  Junta  Consultiva  de  Contractació  
Administrativa de l’Estat, relatiu a la diferència entre el contracte de gestió de serveis  
públics, sota la modalitat de concessió de serveis, i els contractes de serveis, el Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’ abril, pel qual s’ aprova el Text Refós de la Llei Municipal i  
de Règim Local de Catalunya i la Llei 7/1985, de 2 d’ abril, Reguladora de les Bases  
del Règim Local.

9. I vista la competència del Ple, de conformitat amb el que disposa la Disposició  
Addicional  segona,  primer  apartat,  del  Reial  Decret  Legislatiu  3/2011,  de  14  de  
novembre, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei de Contractes del sector públic.

Sobre la base d’aquests  antecedents, el Ple de la corporació proposa l’adopció del 
següent

ACORD

Primer.- Adjudicar el contracte, amb centre especial de treball, del servei de recollida  
selectiva  dels  residus  municipals  de  Celrà  a  favor  de  l’empresa  Tècniques  i  
Recuperacions del Gironès Tiroi SL, amb domicili al Polígon Industrial, carrer Ter s/n,  
de Celrà i NIF B17592122 pel termini de quatre anys (amb possibilitat de pròrrogues  
d’un any i un altre any), per un import de 942.715,20 € IVA Exclòs (1.036.986,70 €  
IVA inclòs). 

El contracte es regirà, al marge de la normativa de referència, pel Plec de clàusules  
administratives particulars, pel Plec de prescripcions tècniques particulars dels referits  
serveis  i  per  la  plica  presentada  per  l’empresa  adjudicatària,  quins  documents  
formaran part de la documentació contractual.

La duració del contracte es fixa en quatre anys, concretament des del dia 26 d’abril de  
2013 fins al dia 26 d’abril de 2017, amb possibilitat d’una pròrroga del contracte per 1  
any (del 27 d’abril de 2017 al 27 d’abril de 2018) i 1 any més (del 28 d’abril de 2018  
al 28 d’abril de 2019), les quals hauran de ser autoritzades per l’Ajuntament. 

El contractista haurà de començar a prestar els serveis el dia 26 d’abril de 2013, per  
la qual cosa, abans d’aquestes dates, haurà de dur a terme les actuacions necessàries  
per a què el procés de traspàs, si fos el cas, i l’adaptació dels serveis sigui del tot  
eficaç i els serveis no es vegin afectats.

Segon.  Aprovar  la  despesa  del  contracte  amb  càrrec  a  l’aplicació  pressupostària  
número 23.1620.22700  “servei de recollida i tractament RSU” del pressupost vigent 
de la Corporació.
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Tercer.  Notificar a l’adjudicatari per a què, el 16è dia hàbil posterior, a comptar de  
l’endemà  de  la  notificació  del  present  acord,  comparegui  a  l’Ajuntament  per  
formalitzar el contracte en document administratiu, llevat que s’hagués interposat un  
recurs  especial  en  matèria  de  contractació  que  comportés  la  suspensió  de  la  
formalització del contracte.

Quart.  Fer constar que l’anunci de formalització del contracte, d’acord amb l’article  
154 del TRLCSP, es publicarà en el DOUE, el BOE, el BOP i el Perfil de contractant de  
l’Ajuntament  en  el  termini  de  48  dies  naturals  a  comptar  des  de  la  data  de  la  
formalització del contracte. 

Cinquè.  Trametre a la Sindicatura de Comptes una còpia certificada del document en  
el que s’hagi formalitzat el contracte, d’acord amb el que estableix l’article 29 del  
TRLCSP,  acompanyada  d’un  extracte  de  l’expedient,  dins  el  termini  de  3  mesos  
següents a la formalització del contracte. 

Sisè.  Comunicar  les  dades  bàsiques  del  contracte  adjudicat  al  Registre  Públic  de 
Contractes de la Generalitat, d’acord amb l’article 333 del TRLCSP. 

Setè.  Notificar aquest acord a l’empresa adjudicatària, i comunicar el mateix a l’Àrea  
de Serveis Econòmics i a l’Àrea de Medi Ambient.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria simple.

Vots a favor (5):

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell i senyor Josep Bartis Fàbrega.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

Abstencions (3):

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher

Vots en contra (1):

GM CiU: senyor Albert Puig Boada.

5. APROVACIÓ DE LES BASES QUE HAN DE REGIR LA CONCESSIÓ D’AJUTS A 
FAMÍLIES QUE ES TROBIN EN SITUACIÓ SOCIOECONÒMICA DESAFAVORIDA I 
AMB FILLS/ES ESCOLARITZATS/DES EN ALGUN DELS CENTRES EDUCATIUS 
DE CELRÀ, PER A LA REALITZACIÓ DE COLÒNIES I SORTIDES ESCOLARS PER 
AL CURS 2013-2014 I OBRIR LA CONVOCATÒRIA CORRESPONENT.

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’Educació i Règim 
Interior, que explica que s’estableixen unes bases d’ajuts a famílies per a sortides 
escolars curs 2013-2014, sent la dotació pressupostària de 3.000 €. El fer-ho amb 
tanta antelació respon a que, quan s’iniciï el proper curs, les famílies que rebin l’ajut ja 
el tindran atorgat i així tan sols hauran de pagar la diferència entre el cost de les 
sortides i l’ajut rebut. Són ajuts destinats exclusivament a la mainada de Celrà, de 3 a 
16 anys: cicle infantil, primària i secundària. 
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Tot seguit, la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, fa una lectura de la 
proposta que se sotmet al Ple:

“ANTECEDENTS DE FET

1.- És d’interès de l’Ajuntament de Celrà concedir ajuts a favor de famílies amb fills/es  
de 3 a 16 anys, escolaritzats a l'escola de L’Aulet, a l'escola de Les Falgueres i/o a  
l'Institut  de  Celrà  per  al  curs  2013-2014.  Els  ajuts  atorgats  es  destinaran  a  
minorar el  cost  de les excursions i  sortides  escolars  que es realitzin  des dels  
centres durant el curs escolar 2013-2014. Seran els centres educatius els que  
percebran  les  subvencions  i  es  responsabilitzaran  de   minorar  el  cost  de  les  
sortides al que han de fer front les famílies, que prèviament haurà estat valorat  
per la Comissió Tècnica de Valoració.

2.- Ha emès informe la Secretària de la Corporació, en data 6 de març de 2013, en  
relació a la legislació aplicable i el procediment a seguir.

FONAMENTS DE DRET

1.- D’acord amb el que disposa l’article 124.2 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel  
qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, les bases se  
sotmeten a informació pública durant el termini de 20 dies hàbils. Si durant aquest  
termini  no  es  presenten  reclamacions  quedaran  aprovades  definitivament  sense  
necessitat de prendre cal altre acord exprés.

2.- De conformitat amb l’article 124.3 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual  
s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels ens locals l’aprovació de les  
Bases correspon al Ple de la Corporació.

3.- Per tot l’exposat, i de conformitat amb els articles 239-241 del Decret Legislatiu  
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei  Municipal i de Règim  
Local de Catalunya i articles 118-129 del Reglament d’ obres, activitats i serveis dels  
ens locals (ROAS), aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny; la Llei 38/2003, de 17  
de novembre, General de Subvencions i el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel  
qual s’aprova el reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre;

4.- I vista la competència del Ple, de conformitat amb el que disposa l’article 22.2.q  
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, segons redacció  
donada per la Llei 11/1999 i Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la  
modernització del govern local i l’article 124.3 del Decret 179/1995, de 13 de juny,  
pel qual s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels ens locals

En  base  a  aquests  antecedents  es  proposa  al  Ple  de  l’  Ajuntament  l’adopció  del  
següent 

A C O R D

Primer.- Aprovar  inicialment  les  bases  reguladores  per  a  l’atorgament  d’ajuts  a  
famílies  que  es  trobin  en  situació  socioeconòmica  desfavorida  i  amb  fills/es  
escolaritzats/des  a  algun  dels  centres  educatius  de  Celrà  per  a  la  realització  de  
colònies i sortides escolars per al curs 2013-2014, que s’adjunta com annex al present  
acord.
 
Segon.- Exposar al públic les bases reguladores per a l’atorgament d’aquests ajuts,  
mitjançant un anunci que s’ha de publicar al Butlletí  Oficial de la província i en el  
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tauler d’anuncis de la Corporació. Una referència d’aquest anunci s’inserirà en el Diari  
Oficial de la Generalitat de Catalunya, durant un termini de vint dies hàbils, per tal  
que  s’hi  puguin  presentar  reclamacions.  En  el  supòsit  de  no  formular-se’n  cap,  
l’aprovació inicial esdevindrà definitiva.

Tercer.- Obrir  convocatòria  pública  per a l’atorgament d’aquests  ajuts,  la qual  es  
regirà per les bases reguladores a les quals  fa  referència  el  punt primer d’aquest  
acord.

Quart.- Facultar a l’ Alcalde per signar qualsevol document que sigui necessari per fer  
efectiu el present acord.”

L’alcalde cedeix la paraula a la senyora Montse Rivas Nuñez, portaveu del GM Entesa 
per Celrà, que opina que fer-ho ara és agosarat. Anys enrere, quan l’economia de les 
famílies  estava més o menys equiparada,  sí  tenia  sentit  aprovar  unes bases amb 
aquest concepte. Però ara el plantejament de moltes escoles a nivell de Catalunya i 
Celrà és molt diferent, econòmicament parlant,  pel que fa a les colònies i sortides 
escolars.  

La Sra. Rivas pregunta si aquestes beques també es destinen al casal d’estiu, a la qual 
cosa  el  Sr.  Bartis  respon  que  les  del  casal  d’estiu  són  les  que  ja  va  aprovar  la 
Comunitat de municipis de la Llera del Ter. 

El Sr. Bartis no entén la pregunta que ha fet la Sra. Rivas doncs la convocatòria de 
beques no està relacionada amb el tipus d’activitats a fer, aspecte que no especifiquen 
les bases. Les bases tan sols indiquen els llindars econòmics de les famílies a l’hora de 
presentar les sol·licituds,  puntuacions per situacions  de famílies  desafavorides,  per 
monoparentalitat, etc… però tot això no té relació amb la tipologia de sortides de les 
escoles. A través dels diferents Consells Escolars als que el Sr. Bartis ha assistit, ha 
comprovat que les escoles ajusten les sortides a la situació econòmica actual i cada 
nen, en funció de la puntuació obtinguda, rebrà un ajut independentment de l’activitat 
que plantegi l’escola.     

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (9):

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell i senyor Josep Bartis Fàbrega.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher

GM CiU: senyor Albert Puig Boada.

6.  DELEGACIÓ  AL  CONSELL  COMARCAL  DEL  GIRONÈS  DEL  SERVEI  DE 
RECOLLIDA  I  ACOLLIDA  DE  GOSSOS  I  GATS  ABANDONATS,  PERDUTS  O 
ENSALVATGITS I APROVACIÓ DEL CONVENI DE DELEGACIÓ.

L’alcalde  explica  que  existeix  un  conveni  amb  el  Consell  Comarcal  del  Gironès 
mitjançant el qual se li delegava la recollida d’animals. Donat que el Consell Comarcal 
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ha renovat el conveni que tenia amb la Protectora d’Animals, cal renovar-lo també 
amb els ajuntaments que li tenen delegat aquest servei de recollida. Els imports són 
els mateixos que els dels últims anys, i inclou la part fixa i la variable, en funció dels 
animals que es recullen al llarg de l’any.  
  
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

“ANTECEDENTS DE FET

1. El  dia  7 de juliol  de 1997 l’Ajuntament  de Celrà va  formalitzar  un conveni  de  
delegació amb el Consell Comarcal del Gironès pel servei de recollida de gossos i gats  
abandonats al municipi de Celrà. 

L’acord tercer d’aquest conveni estableix que “el present conveni entrarà en vigor en  
la data de la seva signatura i tindrà una durada mínima de tres anys, prorrogables de  
tres en tres anys, si durant l’últim any de vigència del contracte original o d’alguna de  
les seves pròrrogues cap de les parts no efectua en forma fefaent la denúncia del  
contracte amb una anel·lació mínima de 6 mesos.”

2.- En sessió de data 20 de febrer de 2013 el Consell comarcal del Gironès va aprovar  
un nou text del conveni marc per a la prestació del servei de recollida i acollida de  
gossos i gats abandonats, perduts o ensalvatgits a la comarca del Gironès entre el  
Consell Comarcal del Gironès i els ajuntaments de la comarca. Acord que va ésser  
tramès via eacat, juntament amb el text del conveni, en data 26 de febrer de  
2013.

3.- És voluntat de l’Ajuntament de Celrà mantenir la delegació efectuada a favor de  
l’Ajuntament de Celrà i aprovar el nou text del conveni.

4.- Ha emès informe la Secretària de la Corporació, en data 5 de març de 2013.

FONAMENTS DE DRET

1.- L’article 16 del Decret Legislatiu 2/2008, de 15 d’abril, pel qual s’aprova el text  
refós de la Llei de protecció dels animals, estableix que correspon als ajuntaments  
recollir  i  controlar  els  animals  abandonats,  perduts  o  ensalvatgits  i  que  els  
ajuntaments poden delegar aquesta responsabilitat als ens locals supramunicipals.
Els  ajuntaments  han  de  disposar  de  centres  de  recollida  d’animals  abandonats  o  
perduts  adequats  i  amb  capacitat  suficient  pel  municipi,  o  convenir  la  realització  
d’aquest servei amb ens locals supramunicipals o amb altres municipis.
En  la  prestació  del  servei  de  recollida  d’animals  abandonats  o  perduts,  els  
ajuntaments  o  els  ens  locals  supramunicipals,  poden  concertar  la  execució  amb  
entitats externes, preferentment amb associacions de protecció i defensa dels animals  
legalment constituïdes o amb empreses especialitzades de control i recollida d’animals  
de companyia.

2.- L’article 41 de la mateixa llei disposa que correspon als municipis o bé als consells  
comarcals o a les entitats supramunicipals, en el cas que els municipis els hagin cedit  
les  competències,  entre  d’altres,  el  següent:  recollir  i  controlar  els  animals  de  
companyia abandonats, perduts o ensalvatgits.

3.- L’ajuntament de Celrà no disposa d’instal·lacions adequades ni dels mitjans tècnics  
necessaris per a la prestació del servei, la recollida, la inspecció i l’acolliment, i és per  
la qual cosa que es fa necessari mantenir la delegació efectuada a favor del Consell  
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Comarcal  del  Gironès,  qui  ha  conveniat  aquest  servei  amb l’associació  protectora  
d’animals i plantes de l’Alt Empordà.

4.- Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposen els articles 9.4 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’ abril, pel qual s’ aprova el text refós de la Llei municipal i  
de règim local de Catalunya i els articles 22.2.p) i 47.2.h) de la Llei 7/1985, de 2  
d’abril, reguladora de les bases de règim local.

Sobre la base d’aquests antecedents, es proposa al Ple municipal l’adopció del següent

A C O R D

Primer.  Mantenir la delegació efectuada a favor del Consell Comarcal del Gironès,  
perquè dugui a terme la recollida i acollida de gossos i gats abandonats, perduts o  
ensalvatgits.

Segon.-  Aprovar  el  nou conveni  de delegació  del  servei  de recollida  i  acollida  de  
gossos i gats abandonats, perduts o ensalvatgits entre el Consell Comarcal del Gironès  
i l’Ajuntament de Celrà, que s’adjunta com a annex a aquest acord. 

Tercer. Facultar l’ alcalde perquè subscrigui tots els documents que siguin necessaris  
per fer efectiu el present acord.

Quart. Comunicar aquest acord al Consell Comarcal del Gironès.” 

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (9):

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell i senyor Josep Bartis Fàbrega.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher

GM CiU: senyor Albert Puig Boada.

7.  ADHESIÓ  AL  CONVENI  SIGNAT  PER  L’AGÈNCIA  DE  RESIDUS  DE 
CATALUNYA  AMB  ELS  SISTEMES  INTEGRATS  DE  GESTIÓ  DE  RESIDUS  DE 
PILES  I  ACUMULADORS  FUNDACIÓN  ECOPILAS  I  EUROPEAN  RECYCLING 
PLATFORM ESPAÑA.

L’alcalde explica que l’Ajuntament vol adherir-se a aquest conveni, concretament a 
l’opció A, que implica posar a disposició de l’empresa Fundación Ecopilas i European 
Recycling Platform España un local municipal perquè esdevingui el lloc de recollida de 
piles i  acumuladors. Aquesta empresa, a canvi,  pagarà a la corporació uns 400 €. 
Aquesta empresa farà la recollida dels residus de piles i acumuladors pels diferents 
punts  del  municipi  i  els  emmagatzemarà  en  un  punt  centralitzat,  que  l’empresa 
recollirà vàries vegades a l’any i pagarà l’Ajuntament per tona recollida.  

Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:
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“ANTECEDENTS DE FET

1.- En relació a la prestació del servei de recollida de piles i acumuladors:

1.1.- Actualment, el municipi de Celrà té dos punts de recollida selectiva de piles i  
acumuladors  portàtils  usats  generats  en domicilis  particulars,  comerços,  oficines  o  
serveis, o altres llocs assimilables a aquests, els quals estan situats a la deixalleria i a 
les dependències municipals. 

1.2.- L’Ajuntament de Celrà té interès a ampliar aquesta recollida selectiva mitjançant  
una xarxa de punts de recollida selectiva amb un abast territorial que doni servei a  
totes les zones del municipi, amb l’objectiu de facilitar la separació d’aquest tipus de  
residus al ciutadà. 
 
2.-  En relació al conveni formalitzat per l’Agència de Residus de Catalunya:

2.1.-  La  Fundació  Ecopilas  i  Recycling  Platform España  SL  estan  autoritzades,  en  
l’àmbit territorial de Catalunya, com a entitats gestores dels SIG’s de residus de piles i  
acumuladors.

2.2.- L’Agència de Residus de Catalunya i les entitats Fundación Ecopilas i European 
Recycling Platform España SL van signar, en data 26 de juliol de 2010,  el conveni  
marc de col·laboració que ha de regir el funcionament i l’activitat dels SIG de piles i  
d’acumuladors, i la seva relació amb les entitats locals i la comunitat autònoma de  
Catalunya,  d’acord  amb  les  seves  competències,  amb  l’objectiu  d’assegurar  el  
compliment de la normativa  aplicable a aquest tipus de residus, així com el Programa  
de gestió de residus industrials de Catalunya (PROGRIC). 

2.3.- D’acord amb el pacte cinquè del conveni, les entitats locals que voluntàriament  
s’adhereixin a aquest ho han de fer sota una de les opcions següents: 

-  OPCIÓ  A:  l’entitat  local  que  subscriu  l’adhesió  realitzarà  el  servei  de  recollida,  
transport  (des  dels  punts  de  recollida  selectiva,  PRS  fins  al  punt  de  recollida  
municipal, PRM) i emmagatzematge temporal dels residus de piles i acumuladors en el  
seu àmbit territorial, rebent per això la compensació econòmica establerta en l'Annex  
IV del Conveni Marc, que és a partir de l’1 de juliol de 2011 de 490 €/tona.

-  OPCIÓ  B:  l'entitat  local  que  subscriu  l’adhesió  comunica  la  seva  voluntat  de  
traspassar l'execució i finançament del servei de recollida i transport (des dels punts  
de recollida selectiva, PRS fins al punt de recollida municipal, PRM) dels residus de  
piles  i  acumuladors als  SIG de residus  de piles  i  acumuladors.  El  traspàs es farà  
efectiu en el termini màxim de 4 mesos a comptar de la data d'adhesió. En aquest  
cas, l'entitat local únicament es compromet a rebre i emmagatzemar temporalment  
les  piles  i  acumuladors  que  siguin  lliurats  en  els  punts  de  recollida  municipal  
(deixalleries) i lliurar-los als SIG autoritzats de piles i acumuladors, rebent per això la  
compensació  econòmica  establerta  en l'annex IV del  conveni  marc,  que és de 90  
€/tona.

FONAMENTS DE DRET

1.-  El  Reial  Decret  106/2008, d’1  de febrer, sobre piles  i  acumuladors i  la  gestió  
ambiental dels seus residus, i el Reial Decret 943/2010, de 23 de juliol, pel qual es  
modifica el Reial Decret 106/2008, d’1 de febrer, sobre piles i acumuladors i la gestió  
ambiental dels seus residus.
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El RD 106/2008 estableix les condicions tècniques i de qualitat ecològica que s’hauran  
de respectar en la recollida i la gestió d’aquests residus, d’acord amb la Directiva  
2006/66/CE del Parlament Europeu i del consell, de 6 de setembre de 2006, relativa a  
les piles i acumuladors i als residus de piles i d’acumuladors. 

Tot  productor  està  obligat  a  fer-se  càrrec  de  la  recollida  i  gestió  de  la  mateixa  
quantitat i tipus de piles, acumuladors i bateries usats que hagi posat al mercat per a  
la seva venda, així com han de garantir el compliment del que preveu el RD establint  
un sistema de gestió segons les següents modalitats: contribuint econòmicament als  
sistemes  públics  de  gestió,  establint  el  seu  propi  sistema  de  gestió  individual,  
participant en un SIG, o establint un sistema de dipòsit, devolució i retorn.  

Tots els costos de les operacions de recollida i gestió d’aquests residus, inclosos els de  
recollida selectiva, transport, classificació, emmagatzematge temporal, tractament i  
reciclatge, seran sufragats pel productors, d’acord amb el sistema de gestió utilitzat. 

2.-  Llei 22/2011, de 28 de juliol, de residus i sòls contaminats 

3.- Decret Legislatiu 1/2009, de 21 de juliol, pel qual s'aprova el text refós de la Llei  
reguladora dels residus.

4.- Decret 88/2010, de 29 de juny, pel qual s’aprova el Programa de gestió de residus  
industrials  de Catalunya (PROGRIC) i  es modifica  el  Decret  93/1999, de 6 d’abril,  
sobre procediments de gestió de residus.

Vist el conveni marc de col·laboració entre l’Agència de Residus de Catalunya i les  
entitats  gestores  dels  sistemes  integrats  de  gestió  (SIG)  de  residus  de  piles  i  
d’acumuladors, mitjançant el qual es regeix el funcionament i l’activitat dels SIG de  
piles i d’acumuladors, i la seva relació amb les entitats locals i la comunitat autònoma  
de Catalunya;

Per  tot  això,  es  proposa al  Ple  municipal,  que  decidirà  el  que  cregui  convenient,  
l’adopció del següent

A C O R D 

Primer.-  Adherir-se,  mitjançant  l’opció  A,  al  conveni  marc  de  col·laboració  entre  
l’Agència de Residus de Catalunya i les entitats gestores dels sistemes integrats de  
gestió (SIG) de residus de piles i d’acumuladors formalitzat en data 26 de juliol de  
2010, que s’adjunta com a annex al present acord. Manifestar, de forma expressa,  
que s’accepten les condicions i  compromisos que s’estableixen en el propi conveni  
marc, inclosos tots els seus annexos.

Segon.- Facultar  a  l’alcalde  perquè  subscrigui  tots  els  documents  que  siguin  
necessaris per fer efectiu el present acord.

Tercer.- Comunicar el present acord a l’Agència de Residus de Catalunya.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (9):
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GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell i senyor Josep Bartis Fàbrega.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada.

8. APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PROJECTE D’OBRA ORDINÀRIA MUNICIPAL 
TITULAT  “MILLORES  D’ESTALVI  ENERGÈTIC  DEL  CENTRE  CULTURAL  LA 
FÀBRICA DE CELRÀ (BCIL).

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Gerard Fernandez Tatjé, primer tinent d’alcalde i 
regidor  de  Territori,  que  explica  que  en  l’anterior  ple  es  va  fer  esment  d’aquest 
projecte que consisteix en refer el teulat del centre cívic i els envolvents tèrmics de 
l’edifici. Aquesta setmana l’Ajuntament ha rebut els condicionants del Departament de 
Patrimoni conforme està d’acord en l’obra i avui es proposa l’aprovació definitiva del 
projecte, que ascendeix a 206.148,90 € IVA inclòs.  

Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

“ANTECEDENTS DE FET

1.- En sessió ordinària del Ple de la Corporació, de data 12 de febrer de 2012, es va  
ratificar l’acord de la Junta de Govern Local, de data 11 de desembre de 2012, relatiu  
a l’aprovació inicial  del projecte d’obra ordinària municipal titulat “Millores d’estalvi  
energètic  del  Centre  Cultural  La  Fàbrica  de  Celrà  (BCIL)”,  amb  un  pressupost  
d’execució  de  contracta  de  170.370,99  euros,  IVA exclòs  (206.148,90  Euros,  IVA  
inclòs).

Es tracta d’una intervenció que afecta a tres de les naus del conjunt del centre cultural  
la Fàbrica, en què s’hi preveuen, a mode de resum, les actuacions següents: 

- NAU 1: rehabilitació de la coberta plana de la nau on s’ubica l’espai expositiu,  
l’aula de pintura, la ràdio municipal,... del Centre Cultural “La Fàbrica”. 

- NAU 2: rehabilitació de la coberta inclinada de la nau on s’ubica el bar-local social  
del Centre Cultural “La Fàbrica”. 

- NAU 3: canvi de fusteries de la planta baixa de la nau on s’ubica l’Ajuntament de  
Celrà. 

2.- Es va sotmetre a informació pública, mitjançant anunci publicat al BOP de Girona  
número 2 de 3 de gener de 2013, al DOGC núm. 6300 de 24 de gener de 2013 i al  
tauler d’anuncis de la corporació, podent presentar al·legacions durant el termini de  
30 dies hàbils, a comptar des de l’endemà de l’última de les publicacions de l’anunci al  
BOP i al DOGC. Simultàniament es va sol·licitar informe al Departament de Cultura de  
la Generalitat de Catalunya.

3.- Durant el període d’informació pública no s’han presentat al·legacions al projecte  
d’obra ordinària municipal titulat “Millores d’estalvi energètic del Centre Cultural La  
Fàbrica de Celrà (BCIL)”.
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4.- En data 4 de març de 2013, registre d’entrada municipal núm. 634, la Direcció  
General  de  Patrimoni  Cultural  del  Departament  de  Cultura  de  la  Generalitat  de  
Catalunya tramet l’acord de la Comissió Territorial de Patrimoni Cultural de Girona,  
adoptat  en  sessió  de  data  8  de  febrer  de  2013,  mitjançant  el  qual  emet,  per  
unanimitat, informe favorable no vinculant del projecte de millores d’estalvi del Centre  
Cultural La Fàbrica de Celrà, amb la condició que les actuacions han de garantir el  
manteniment dels perfils, gruixos, volums i acabats originals de les naus. 

FONAMENTS DE DRET

1.- El tràmit procedent és el de l’aprovació definitiva del projecte, d’acord amb el que  
disposa  l’article  37  del  Decret  179/1995,  de  13  de  juny,  pel  qual  s’  aprova  el  
Reglament d’ obres, activitats i serveis dels ens locals de Catalunya.

2.- L’ acord d’ aprovació definitiva del projecte s’ ha de publicar al Butlletí Oficial de la  
Província de Girona, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya  i s’ha d’inserir al  
tauler d’anuncis de la Corporació, de conformitat amb el que disposa l’ article 38.2 del  
Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’ aprova el Reglament d’obres, activitats i  
serveis dels ens locals de Catalunya.
 
3.- Per tot l’exposat, i de conformitat amb el què disposen els articles 37 i següents  
del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats  
i serveis dels ens locals

I vista la competència del Ple en el supòsit que ens ocupa, de conformitat amb el que  
disposa l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de  
Règim Local, segons redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, i Llei 57/2003,  
de  16  de  desembre,  de  mesures  per  la  modernització  del  govern  local,  l’Alcaldia  
proposa al  Ple de la Corporació l’adopció del següent

A C O R D

Primer.- Aprovar definitivament el projecte d’obra ordinària municipal titulat “Millores 
d’estalvi  energètic  del  Centre  Cultural  La  Fàbrica  de  Celrà  (BCIL)”,  redactat  per 
l’arquitecte  municipal  i  amb un pressupost  d’execució  de contracta de  206.148,90 
Euros, IVA inclòs.

Segon.- Publicar  el  present  acord  mitjançant  un  anunci  al  Butlletí  Oficial  de  la  
Província de Girona, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al tauler d’anuncis  
de la Corporació.
 
Tercer.- Comunicar el present acord a la Direcció General del Patrimoni Cultural del  
Departament de Cultura.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (9):

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell i senyor Josep Bartis Fàbrega. 

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 
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GM CiU: senyor Albert Puig Boada.

9. RATIFICACIÓ DE L’ACORD DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL, DE DATA 25 DE 
FEBRER  DE  2013,  MITJANÇANT EL  QUAL  S’APROVA EL  PROJECTE  D’OBRA 
ORDINÀRIA TITULAT “AMPLIACIÓ DEL CEMENTIRI MUNICIPAL DE CELRÀ”.

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de Territori, que 
explica que es vol ampliar el cementiri  amb tres mòduls nous que contindran 136 
nínxols,  i  també  columbaris  nous.  La  intenció  inicial  era  fer  un  únic  mòdul,  però 
aprofitant que es presentarà aquest projecte al PUOSC s’ha optat per fer finalment 
tres mòduls, que donarà més capacitat al cementiri almenys 15 anys més.   

La senyora Montse Rivas Nuñez, portaveu del GM Entesa per Celrà, comenta que el fet 
que el títol  del projecte contingui la paraula  ampliació  dóna lloc a confusió ja que 
sembla que s’ampliï perimetralment, a la qual cosa el Sr. Fernandez respon que es 
tracta  d’una  ampliació  de  capacitat  i  no  de  superfície.  El  perímetre  del  cementiri 
encara accepta uns quants mòduls més, fins i tot més dels tres que es faran ara. Si en 
un futur es necessita augmentar el perímetre es faria créixer en direcció al  carrer 
Aumet.   

Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

“En sessió de la Junta de Govern local, de data 25 de febrer de 2013, es va aprovar el  
que es transcriu íntegrament a continuació: 

“ANTECEDENTS DE FET

1.- És d’interès de l’Ajuntament  de Celrà ampliar  la  capacitat  del  cementiri  
municipal de Celrà, que actualment disposa de 1.320 nínxols i 20 columbaris,  
dels quals hi ha 23 nínxols i 9 columbaris buits, per la qual cosa es preveu que  
en els propers anys no pugui tenir la suficient capacitat si no es porta a terme 
una ampliació.

2.- L’arquitecte municipal, Sra. Joana Argerich Herreras, ha redactat el projecte  
d’obra ordinària titulat “Ampliació del cementiri  municipal de Celrà”, amb un  
pressupost  d’execució  de  contracta  de  98.759,12€  IVA  inclòs.  Les  obres  
definides  en el  projecte  consisteixen  en la  construcció  de 136 nínxols  i  20  
columbaris.
3.- Ha emès informe la Secretària de la Corporació sobre la normativa aplicable  
i el procediment a seguir, en data 18 de febrer de 2013.

FONAMENTS DE DRET

De conformitat amb l’article 37 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual  
s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals de Catalunya,  
el  procediment  d’aprovació  dels  projectes  d’obres  locals  requereix  la  seva  
aprovació inicial, la submissió a informació pública per un període mínim de  
trenta dies i aprovació definitiva.

Per tot això, es proposa a la Junta de Govern municipal, que decidirà el que 
cregui convenient, l’adopció del següent
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ACORD

Primer.-  Aprovar  inicialment  el  projecte  d’obra  ordinària  municipal  titulat  
“Ampliació  del  cementiri  municipal  de  Celrà”,  redactat per  l’arquitecte 
municipal,  amb  un  pressupost  d’execució  de  contracta  de  98.759,12€  IVA 
inclòs.

Segon.- Sotmetre  aquest  projecte  a  informació  pública,  mitjançant  la  
publicació d’un anunci al BOP, al DOGC i al tauler d’anuncis de la Corporació  
per tal que en el termini de 30 dies pugui ser consultat el projecte en aquesta  
Corporació i es puguin formular les al·legacions pertinents.

Tercer.- Ratificar el present acord a la propera sessió plenària de l’Ajuntament  
de Celrà.”

Vista la competència del Ple, de conformitat amb el que disposa l’article 22.2.ñ) de la  
Llei  7/1985, de 2 d’abril,  reguladora de les bases de règim local,  segons redacció  
donada per la Llei 11/1999 i Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la  
modernització del govern local.

Per tot l’exposat, des d’aquesta Alcaldia-Presidència es proposa al Ple de la corporació  
l’adopció del següent

A C O R D

Únic.-  Ratificar l’acord de la Junta de Govern Local, de data 25 de febrer de 2013,  
relatiu a l’aprovació inicial del projecte d’obra ordinària municipal titulat “Ampliació del  
cementiri  municipal  de  Celrà”,  amb  un  pressupost  d’execució  de  contracta  de  
98.759,12€ IVA inclòs, transcrit en la part expositiva d’aquest acord.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (9):

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell i senyor Josep Bartis Fàbrega. 

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada.

10. DONACIÓ DE COMPTE DE L’ACORD ADOPTAT PER LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL,  EN SESSIÓ DE DATA 25 DE FEBRER,  RELATIU A LES ACTUACIONS 
SOL·LICITADES EN LA LÍNIA D’INVERSIONS I EN LA LÍNIA DE MANTENIMENT 
I  CONSERVACIÓ  DEL  PLA  ÚNIC  D’OBRES  I  SERVEIS  DE  CATALUNYA,  PEL 
PERÍODE 2013-2016.

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de Territori, que 
explica que en el ple anterior ja va informar de les actuacions que es duran a terme 
dins del PUOSC pel període 2013-2016 i de les prioritats de l’Ajuntament, que són les 
següents:
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 Primera prioritat: millora de l’estalvi energètic del centre cultural la Fàbrica 
(BCIL),  amb  un  pressupost  d’execució  de  contracta  de  206.148,90€,  IVA 
inclòs, sol·licitant-se una subvenció del 48,50%, equivalent a 99.982,22€.

 Actuació a executar durant l’anualitat 2013.

 Segona  prioritat:  ampliació  del  cementiri  municipal  de  Celrà,  amb  un 
pressupost d’execució de contracta de 98.759,12€, IVA inclòs, sol·licitant-se 
una subvenció del 80,00%, equivalent a 79.007,30€.

 Actuació a executar durant l’anualitat 2013.

 Tercera prioritat: substitució de llumeneres en tecnologia led a la població 
de Celrà, amb un pressupost d’execució de contracta de 455.278,55€, IVA 
inclòs sol·licitant-se una subvenció del 70,00%, equivalent a 318.694,99€.

 Actuació a executar durant l’anualitat 2014.

 Quarta prioritat: renovació de vàlvules de seccionament de xarxa del servei
 municipal d’aigua potable de Celrà, amb un pressupost d’execució de contracta 
de 117.869,73€, sol·licitant-se el 50,00%, equivalent a 58.934,87€.  

 Cinquena prioritat: arranjament dels carrers Ter, Nòria i Llevant de Celrà, 
amb un pressupost d’execució de contracta de 253.424,96€, sol·licitant-se una 
subvenció del 50,00%, equivalent a 126.712,48€.

 Actuació a executar durant l’anualitat 2016.

La senyora Montse Rivas Nuñez,  portaveu del  GM Entesa per Celrà,  comenta que 
després de la  resposta  negativa  que  va  tenir  la  seva petició  en l’última Junta  de 
Portaveus sobre la possibilitat d’instal·lar la fibra òptica, el seu grup municipal encara 
valora aquesta opció i farà indagacions al respecte amb diferents professionals.  És 
l’única proposta que han fet com a oposició i pel que sembla no tirarà endavant.

Pel que fa a la xarxa del servei municipal d’aigües, la Sra. Rivas diu que l’Ajuntament 
té formalitzat un contracte amb Prodaisa i pregunta si en aquest cas no ha de ser la 
pròpia empresa la que ha d’encarregar-se del manteniment del servei.

El  Sr.  Fernandez respon que  hi  ha  un fons  de reposició  que  paga el  ciutadà  per 
renovar les vàlvules. Aquest fons de reposició o bé es gasta per fer aquesta obra o els 
diners  es  poden  invertir  en  altres  elements  de  la  xarxa  d’aigua.  Si  finalment 
s’aconsegueix que el PUOSC financi una part de l’arranjament de la xarxa, aquests 
diners reservats s’empraran en altres punts de la xarxa que també són deficitaris. 
Existeix  un Pla  Director que no s’ha complert  des de fa anys i  que  contemplava 
estalviar per utilitzar els diners en inversions importants. Això no ha estat així i si es 
demanen diners al PUOSC es possible que l’Ajuntament pugui estalviar per quan arribi 
una incidència greu. 

Pel que fa a la fibra òptica, el Sr. Fernandez contesta a la Sra. Rivas que el PUOSC no 
deixa de ser règim de concurrència que prioritza els serveis de prestació obligatòria 
dels  Ajuntaments:  cementiri,  il·luminació,  aigua  potable...  Tot  el  que  no  siguin 
aquestes  prioritats,  és  difícil  que  atorguin  alguna  subvenció.  Ha  preguntat  a  una 
companyia telefònica nacional perquè les empreses de Celrà no tenen fibra òptica, i 
l’han  respòs  que  si  una  empresa  del  municipi  vol  tenir  fibra  òptica  la  companyia 
telefònica  se la instal·larà.
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El senyor Josep Amores Adroher, regidor del GM Entesa per Celrà, té entès que la fibra 
òptica  arriba  a  Celrà  l’any  2015  i  que  la  porta  la  Generalitat  de  Catalunya  per 
l’autopista.

El Sr. Fernandez contesta que la que arriba per l’autopista ja existeix, també arriba 
per Renfe, i està enmig del poble. 

El  Sr.  Amores respon que la  que arriba  per  la  Generalitat  de Catalunya no costa 
diners.

El Sr. Fernandez diu que la fibra òptica no arribarà a Celrà el 2015 i la previsió és que 
pel 2013-2014 la implantació es faci a Girona ciutat. A partir del 2015 s’implantarà en 
les capitals de comarca, excepte que hi hagi un poble amb molta potència que generi 
un mercat atractiu que com per connectar-la. 

El Sr. Amores pregunta si no es considera Celrà prou potent amb el polígon industrial 
que té. 

El Sr. Fernandez respon que es farà tot el possible per instal·lar la fibra òptica i que, 
per ara, el 2013-2014 arriba a Girona, encara que s’ha de veure si ho compleixen.  

L’alcalde intervé i diu que ningú està en contra de la fibra òptica.

El Sr. Amores diu que es tractaria de fer una previsió pel 2015, 2016 i 2017, i així 
quan arribi a Celrà que el municipi estigui preparat. 

L’alcalde comenta que la idea està molt bé, però el problema és que la subvenció 
d’aquest any està destinada a serveis bàsics obligatoris i la fibra òptica no ho és. Han 
mantingut reunions amb els tècnics del PUOSC, acordant-se que no se sol·licitaria 
aquesta subvenció davant la possibilitat de no rebre diners.  La idea és molt bona, 
però s’ha comprovat que si les empreses volen la fibra òptica els professionals se la 
instal·len.  

El Sr. Amores respon que aleshores el cost és molt més elevat, aspecte amb el que 
l’alcalde es mostra d’acord. 

El Sr. Fernandez està d’acord que el cost és molt més elevat, però també té un cost 
elevat canviar les vàlvules de l’aigua o ampliar el cementiri. 

El Sr. Amores hi està d’acord i simplement comenta el de la fibra òptica en previsió del 
que ha de venir. 

El Sr. Fernandez contesta que, de tota manera, la subvenció del PUOSC d’aquest any 
és molt complicada i diferent respecte d’anys anteriors. 

El  senyor  Albert  Puig  Boada,  portaveu  del  GM  CIU,  comenta  que,  respecte  a  la 
cinquena proposta que es presenta al PUOSC de l’arranjament dels carrers Ter, Nòria i 
Llevant, fa un any que el seu grup municipal va presentar una moció en la qual es 
demanava arreglar  aquest  carrer.  I  recomana al  GM Entesa  per  Celrà  que també 
presenti una moció en la qual es demani instal·lar la fibra òptica ja que segurament 
l’any vinent o l’altre l’equip de govern ho acabarà fent.  
El Sr. Puig destaca que de la moció que va presentar sobre l’arranjament del carrer 
Ter l’equip de govern va votar en contra i ara, deu mesos després, és una de les 
millors propostes que presenta l’Ajuntament al PUOSC.
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El Sr. Fernandez respon que es va votar en contra perquè l’obra s’havia de finançar al 
100%, i amb el PUOSC l’Ajuntament tan sols finançarà el 50%. I no s’arregla tot el 
carrer sinó tan sols els sectors crítics.

L’alcalde contesta al Sr. Puig que el GM CIU va presentar la moció de l’arranjament del 
carrer Ter, però tant el Ple com la ciutadania tenen clar que aquest carrer està fet 
malbé. Per això demana al GM CIU que no vagi ara de visionari i de ser l’únic que veu 
l’estat d’aquest carrer. L’equip de govern no va donar suport a la moció perquè l’obra 
costava un milió d’euros i aleshores no era una prioritat per a l’Ajuntament. 
En canvi,  ara hi ha la possibilitat de demanar-ho a través del PUOSC i si s’ha fet 
constar com a última prioritat és perquè, davant la possibilitat que sobrin diners, es 
destinaran per fer aquesta obra. 

El Sr. Fernandez comenta que ara no es demana un milió d’euros per arreglar tot el 
carrer, sinó una quantitat menor per solucionar els aspectes més crítics que té. 

Al Sr. Puig el sorprèn que aquest equip de govern, que al febrer de 2008 va aprovar 
una moció per dur a terme jornades pedagògiques d’urbanisme, encara no n’ha fet 
cap. 

L’alcalde respon que precisament aquesta moció la van aprovar els GM Entesa per 
Celrà - GM CIU, i les reunions no es van fer mai. 

El Sr. Puig contesta que no va ser al febrer de 2008 sinó al novembre de 2008.

L’alcalde indica que el Sr. Puig va a votar a favor d’aquesta moció però quan va estar 
a l’equip de govern les reunions no es van fer mai. I si el Sr. Puig ha llegit la premsa,  
pot  comprovar  els  temes  judicials  urbanístics  amb  els  que  s’ha  trobat  l’equip  de 
govern,  que  en  cap  moment  ha  dit  si  s’ha  fet  bé  o  malament.  Primer  s’han  de 
solucionar tots els processos judicials i després programar com s’han de fer les coses. 
I, per ara, els processos importants s’estan perdent, motiu pel qual encara no s’estan 
celebrant aquestes jornades. 

El Sr. Puig respon que els projectes importants tampoc es fan d’un dia per l’altre i, per 
tant, que ara es comenci a estudiar la fibra òptica no està tan malament i es podia 
haver inclòs en el PUOSC. I si finalment no donen la subvenció tampoc passa res. 

L’alcalde contesta que no es va incloure per no tractar-se d’un servei bàsic  i  s’ha 
calculat que el màxim que el PUOSC pot atorgar a Celrà són 500.000 €. I, amb el que 
s’ha sol·licitat, ja s’ha superat aquesta quantitat.  

El Ple es dóna per assabentat. 
   
11. DONACIÓ DE COMPTE DEL DECRET D’ALCALDIA 92/2013, DE DATA 25 DE 
FEBRER,  MITJANÇANT EL  QUAL  S’APROVA LA  LIQUIDACIÓ DE  L’EXERCICI 
PRESSUPOSTARI 2012.

L’alcalde cedeix la paraula al Sr. Ramon Boada Oliveras, Interventor de la corporació, 
que explica que per decret d’alcaldia 92/13 es va aprovar la liquidació de l’exercici 
pressupostari 2012. El Sr. Boada comenta que, d’acord amb la Llei, el que determina 
la liquidació del pressupost, quant a les despeses i per cada aplicació pressupostària, 
són els crèdits inicials, les modificacions de crèdit, els crèdits totals consignats, les 
despeses autoritzades, les obligacions reconegudes, els pagaments fets i el pendent 
de pagament. I, pel que fa als ingressos, es determinen les previsions inicials,  les 
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modificacions, les previsions totals, els drets reconeguts nets, la recaptació líquida i el 
pendent de cobrament. 
L’execució del pressupost de despeses ha estat d’un 79,7% i un pagament del 93,3% 
de les obligacions reconegudes. Pel que fa als ingressos, s’ha executat el 88,9% i s’ha 
recaptat el 87,4%.

Explica  el  Sr.  Boada  que  l’article  96  del  RD  500/1990  determina  el  resultat 
pressupostari  i  que en el cas de l’exercici  2012, un cop realitzats  els ajustaments 
pertinents, el resultat és de 521.520,62 €.
I, d’acord amb l’article 103 del RD 500/1990, es determina l’estat de romanent de 
Tresoreria, que a l’exercici 2012 és de 750.708,40 €. Una part d’aquest romanent de 
despeses generals correspon a la paga extraordinària no pagada, d’acord amb la  Llei, 
s’haurà d’integrar en un fons de pensions per als empleats públics de la corporació. 

El Sr. Boada es posa a disposició dels/es regidors/es per a qualsevol consulta abans 
de la Comissió Especial de Comptes.   

 
12. DECLARACIÓ INSTITUCIONAL DEL 8 DE MARÇ DE 2013.

L’alcalde cedeix la paraula a la senyora Susana Pascual Pozo, regidora de Promoció 
Econòmica, que llegeix la proposta que se sotmet al Ple:

“El nostre país viu avui un moment històric excepcional, una etapa basada en el principi  
democràtic  del  dret  a  decidir.  I  aquest  8  de  març,  l’Ajuntament  de  Celrà  vol  ser  part 
d’aquest anhel col·lectiu, i contribuir-hi amb l’esbós d’un futur que necessàriament s’inscriurà,  
també, en femení.

La història que es coneix, aquella que s’ensenya a les escoles i  es llegeix en  els 
llibres,  és  el  compendi  de  milions  de vides  humanes:  experiències,  anècdotes, encerts 
fortuïts, coincidències funestes i imprevistos planificats. La història s’escriu obviant els petits  
episodis quotidians, però existeix en el present, en la història que ens ha tocat viure, una  
experiència  en  primera  persona. La nostra,  la vostra i  la d’aquells  i  aquelles que ens van  
precedir i dels que vindran després.

Les dones som protagonistes d’aquest present històric que ens empeny amb  ànsia 
davant  la  possibilitat  de  transformar  estructures  obsoletes  per  poder  edificar 
damunt de pilars sòlids aquest nou país i, al mateix temps, ens enfronta al repte diari  
d’un  context  econòmic  ple  de  dificultats  i  incerteses.  Les  dones  tenim  el  ferm 
propòsit -perquè així ho fem cada dia- de treballar perquè la  qualitat de la vida 
humana no es malmeti i de situar en el centre de l’agenda política institucional aquest  
treball imprescindible. Per aconseguir-ho, requerim  de les institucions públiques, i  
també de les privades, un gest de complicitat que alliberi d’obstacles la cursa del dia  
a dia.

Si ens fixem en les estadístiques, podem interpretar que les dones catalanes desitgen 
trobar  la fórmula per conciliar  la  vida laboral  i  la  vida personal  i  familiar,  una 
ambició  que  persegueix harmonitzar  la  realitat  quotidiana  de la  vida humana en 
totes les seves etapes i facetes.

I  malgrat  els  obstacles  que  aquesta  decisió  ens  representa,  fem  el  possible  i  
l’impossible per equilibrar ambdós móns: públic i  privat. Som expertes en  transitar d’un 
lloc a l’altre i concertar la vida, amb tots els seus imprevistos, amb la rigidesa d’un mercat de 
treball que no cedeix espais nous i que amb la seva inflexibilitat dificulta el tomb que el canvi de  
segle demana. Aquest 8 de març no volem parlar només d’estadístiques, tampoc volem fixar-
nos, exclusivament, en  les quotes de representació, que tal com evidencia la realitat no són  
suficients per traslladar el talent i la participació de les dones a l’esfera pública.
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Aquest 8 de març el que volem des del Govern de la Generalitat és plantejar-nos un 
interrogant de futur, un interrogant que plantegem a tots aquells  estaments que tenen 
en aquest moment la possibilitat de decidir si la nova Catalunya serà una societat on dones i 
homes conviuran en un mateix ordre de sentit i  de valor. Perquè aquest 8 de març volem  
posar  damunt  la  taula  la  necessitat  d’imprimir  en  les  pàgines  inaugurals  d’aquest  nou  
principi el talent que cada dia les dones aportem a la vida pròpia i a la dels altres.

Aquesta no és una ambició petita, per això es necessita la complicitat de tothom. 
En especial la de les dones més joves, aquelles que just en aquest  impàs històric 
inicien  la  trajectòria  adulta  i  intenten incorporar-se al  mercat  de  treball.  La  seva 
convicció, la seva fermesa, el seu compromís són el nostre llegat i la nostra esperança.

Moure la inèrcia de rutines i costums ancestrals pot semblar-nos utòpic,  però  per 
poder virar cap al canvi ideal és del tot imprescindible creure-hi i enfrontar-s’hi. Que aquest 
viratge sigui possible, que sumem totes i tots en la construcció  d’un país més lliure i  just.  
Aquest és el desig d’aquest 8 de març de 2013 i aquesta és la direcció en la qual volem fer  
avançar Catalunya per tal que  esdevingui, també, un exemple en la consecució d’un país  
que es defineixi també en femení.

Sobre la base d’aquests antecedents el Ple de l'Ajuntament de Celrà proposa l’adopció  
del següent

A C O R D

Únic.- Aprovar la declaració institucional en motiu del dia internacional de la dona, el 
8 de març de 2013.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (9):

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell i senyor Josep Bartis Fàbrega. 

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada.

13. DONACIÓ DE COMPTE D’ASSUMPTES RELATIUS A PERSONAL. 

El senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor de Règim Interior, dóna compte dels següents 
decrets d’Alcaldia relatius a personal:

Decret 94/2013, de 27 de febrer

Amb motiu de la seva jubilació, es declara extingida amb l’Ajuntament de Celrà la 
relació laboral del Sr. G.Y.A., peó de l’EDAR, amb efectes des del dia 28 de febrer de 
2013, dia que compleix 65 anys d’edat. 
 

Decret 98/2013, de 28 de febrer



                               Acta 2/2013
12 de març de 2013

S’amplia la jornada de treball de la Sra. A.L.C. de 25 hores setmanals a 40 hores 
setmanals, amb efectes des del dia 1 de març de 2013 fins a la reincorporació de la 
Sra. N.C.P., que es troba de baixa per malaltia comuna. A partir de la reincorporació 
de la Sra. C., la Sra. L. tornarà a realitzar una jornada de treball de 25h/set. 

Decret 106/2012, de 4 de març

S’amplia la jornada de treball de la Sra. M.V.T. de 18,75 hores setmanals a 37,5 hores 
setmanals, amb efectes des del 4 de març de 2013 fins a la reincorporació de la Sra. 
E.F.Q., que es troba de baixa per malaltia comuna. A partir de la reincorporació de la 
Sra. F., la Sra. V. tornarà a realitzar una jornada de treball de 18,75h/set. 

Es  contracta  laboralment  i  de  caràcter  no  permanent  a  la  Sra.  E.C.M.,  primera 
candidata disponible de la borsa de treball d’educadors/es,  com a educadora de les 
escoles bressol municipals de Celrà, amb una jornada laboral de 18,75h/setmanals i 
amb efectes des del dia 4 de març de 2013 fins a la reincorporació de la Sra. E.F.Q., 
en  situació  de  baixa  per  malaltia  comuna.  Modalitat  del  contracte:  interinitat  per 
substitució de part de la jornada de treball de la Sra. F.

14. DONACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DE L'ALCALDIA.

De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha 
adoptat des de l’ultima sessió ordinària plenària, per tal que els regidors coneguin el 
desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels 
òrgans  de  govern,  previstos  en  l’article  22.2  a)  de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril, 
reguladora de les bases del règim local.

L’alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot seguit:
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15. ALTRES ASSUMPTES DE CARÀCTER URGENT.

No s’escau.

16. INFORMACIONS.

La senyora Susana Pascual Pozo, regidora de Promoció Econòmica i Igualtat, informa 
del següent:

 PROMOCIÓ ECONÒMICA:

 L’empresa Activa Prospect SL, adjudicatària del contracte del servei per 
a l’elaboració del  Pla Estratègic 2013-2020, ja ha començat a treballar 
durant el mes de febrer. El personal tècnic de Promoció Econòmica ha 
avançat feina i ha mantingut trobades amb els ajuntaments que formen 
part d’aquest Pla per recollir dades d’empreses i d’agents que poden ser 
útils en aquesta tasca. 

 Emprenedoria  : actualment s’està assessorant a sis emprenedors. Girona 
ha interromput  el  servei  de Girona Emprèn perquè la  Generalitat  de 
Catalunya  finalment  ha  cancel·lat  aquest  projecte.  A  la  comarca  del 
Gironès tan sols hi ha dos ajuntaments que ofereixen aquest servei, tot i 
no tenir cap mena de subvenció: Celrà i Vilablareix. 

 
 Viver d’empreses de les naus industrials  : totes les naus estan ocupades. 

 Viver d’empreses del CECAM  : queden dos despatxos lliures.

 Es  continuen  fent  tot  tipus  de  cursos d’orientació  laboral,  tallers 
d’elaboració de currículums, com afrontar amb èxit una entrevista de 
feina, psicotècnics, taller de feina activa, etc… i destaca el taller xerrada 
Treballar a l’estranger: que cal saber i què has de tenir en compte, en el 
qual van participar-hi 25 persones. 

 Es continua fent el curs d’Anglès nivell II i, pel segon trimestre, s’ofereix 
el curs de Francès comercial, que comença el dia 12 d’abril i es fa els 
divendres de 19.30 h a 21.00 h  

 S’ofereix el curs Els meus clients són el meu millor màrqueting: eines i  
tàctiques aplicades al meu negoci. 

 Continuen les visites a les empreses i, en col·laboració amb Acció 10, es 
treballa el tema de l’exportació per donar suport d’empreses. També es 
col·labora amb el clúster de comerç electrònic per aconseguir que les 
empreses de Celrà siguin més competitives.  

 Es  dóna  suport  a  l’Associació  de  Comerciants,  a  la  qual  felicita 
públicament ja que des de fa dos anys no tan sols mantenen el mateix 
número d’adherits  sinó que l’han incrementat  una mica,  aspecte que 
demostra que estan fent molt bona feina.  
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 IGUALTAT:

 El dia 8 de març,  Dia de la Dona Treballadora, el Teatre Ateneu es va 
omplir amb l’actuació de Yes de músic i Claudefaula. Es va fer l’Hora del 
conte i tots els dijous del mes de març s’està portant a terme el Taller 
de defensa personal femenina.  

El  senyor  Josep  Bartis  Fàbrega,  tècnic  d’Educació  i  Règim  Interior,  informa  del 
següent:

 EDUCACIÓ:

 Actualment  es  fan  les  preinscripcions  del  cicle  d’infantil,  primària  i 
secundària. El procés es va iniciar dilluns passat i finalitza el proper 22 
de març. El decret de la Generalitat de Catalunya que dóna obertura a 
aquest procés estableix el calendari que els ajuntaments han de seguir 
per  a  les  prescripcions.  Enguany  s’ha  enrederit  molt  respecte  anys 
anteriors  i  el  període  que  donen  va  del  22  d’abril  al  17  de  juny  i 
properament es publicarà el calendari d’escoles bressol. La data de la 
jornada de portes obertes de les dues escoles bressol és aquest dissabte 
de 10 a 12 del migdia.    

El senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de Territori, informa del següent:     

 S’ha  connectat  la  Torre  Desvern al  clavegueram  municipal  amb  la 
finalitat de deixar lliure la zona on s’acumula l’aigua bruta, ja que al 
mes  de  setembre  els  estudiants  de  la  UDG  faran  excavacions.  Era 
necessari, per tant, canviar d’ubicació l’abocament. 

L’alcalde informa del següent:

 S’ha comprat un local situat al carrer Sant Fèlix per 33.000 €, que es 
destinarà a activitats culturals. Està prevista la seva operativitat en dos 
mesos, aproximadament. 

 Des del dia 22 de març de 2013 fins al 10 d’abril de 2013 els ciutadans i 
ciutadanes podran apuntar-se a la llista per optar a un hort municipal. 
S’ha aprovat un annex al conveni amb l’Armari dels aliments de Celrà 
segons  el  qual  l’Ajuntament  els  cedeix  6  horts  municipals  perquè  el 
treballin de manera comunitària les famílies que així ho vulguin, i que 
venen derivades  de  l’àrea de  Serveis  Socials.  L’Armari  dels  aliments 
serà l’entitat responsable del funcionament dels horts i  del treball en 
col·lectivitat que es realitzi.  

 S’ha obert un nou període de set dies més per presentar ofertes per a la 
concessió administrativa del Teatre Ateneu. Les persones que fins ara 
s’han presentat ho han fet fora de termini i s’ha donat un nou termini 
perquè aquestes persones, i tothom que ho vulgui, presenti novament 
les seves sol·licituds dins de termini.  
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 JOVENTUT:

 S’està treballant amb l’Associació de Comerciants per fer el Carnet Jove, 
que  inclou  també  la  Llera  del  Ter.  Gràcies  a  aquest  carnet,  que  és 
gratuït, els joves poden obtenir descomptes en els comerços locals i, a 
través  de  la  pàgina  jove  del  web  de  Celrà,  poden  veure  tots  els 
descomptes dels comerços. La finalitat és que el jovent faci comerç de 
proximitat en les botigues de la zona de La Llera del Ter. 

 GENT GRAN:

 S’ha editat un díptic, que es reparteix per tot el poble, perquè tothom 
conegui els serveis que es fan a Can Ponac per a la gent gran.

 RECOLLIDA SELECTIVA:

 El mes d’abril serà molt intens ja que hi haurà diverses jornades obertes 
d’explicació  del  nou  sistema  de  recollida.  Hi  ha  dos  dissabtes 
programats més el de la celebració de la Fira d’Entitats, en la que es 
faran actes oberts a la ciutadania de conscienciació de la importància 
d’aprofitar aquest moment de canvi que s’està vivint per millorar tot el 
que té a veure amb la recollida selectiva de residus. 

 CULTURA:

 Aprofitant que el Teatre Ateneu està tancat, s’ha instal·lat una campana 
extractora perquè l’adjudicatari  tingui  encara més facilitats  per poder 
mantenir el negoci.  

17. PRECS I PREGUNTES.

L’alcalde cedeix la paraula a la senyora Montse Rivas Núñez, portaveu del GM Entesa 
per  Celrà,  que  vol  puntualitzar  el  comentari  que  la  Sra.  Pascual  ha  fet  sobre  el 
funcionament des de fa dos anys de l’Associació de Comerciants, ja que és la nova 
junta de l’Associació la que funciona des d’aquest temps, perquè l’Associació està en 
marxa des de fa molts anys. 

Respecte al decret 99/2013, d’actualització de valors cadastrals del municipi, la Sra. 
Rivas pregunta quin procediment s’ha seguit des d’alcaldia per a aquesta actualització.

L’alcalde respon que el Ministeri d’Hisenda ha comunicat que en cinc anys ha de fer 
una actualització cadastral per a tothom.  I ha demanat als ajuntaments que comencin 
a regular els valors cadastrals amb els barems que el Ministeri proposa. Del contrari, 
si les corporacions no ho fan, és el Ministeri que ho durà a terme i es pot trobar uns 
valors cadastrals  que, en el  cas de Celrà, el  tant  per cent que augmentaria  seria 
considerable.  Per  evitar  això,  el  Ministeri  d’Hisenda  sol·licita  als  ajuntaments  que 
incrementin cada any el valor cadastral i evitar que, en cinc anys, els ciutadans no es 
trobin  amb uns  valors  cadastrals  exagerats.  Aquest  procés  és  igual  en  tot  l’Estat 
espanyol i en tots els municipis, i els barems van en funció de l’últim any que es van 
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fer els valors cadastrals. En el cas de Celrà, el municipi és dels últims ja que fa molts 
anys que aquesta revisió no es fa. 

El Sr. Ramon Boada Oliveras, Interventor, comenta que la ponència del municipi és de 
l’any 1983 i, per tant, Celrà ja està fora de qualsevol paràmetre i de la pròpia realitat.  
Si d’aquí a cinc anys s’apliquen els valors de manera automàtica, la diferència seria 
tan gran que l’impacte encara seria molt pitjor. Per això, el que el cadastre proposa 
per a tota Espanya és que els municipis s’adaptin a aquest nou procediment ja que al 
2017 desapareix la revisió cadastral tal i com es feia fins ara.    

L’alcalde comenta que aquest percentatge que s’incrementa després es reduirà amb 
l’IBI i quedarà tot compensat. 

El Sr. Boada indica que es pot jugar amb el tipus impositiu: si augmenta el valor 
cadastral i es baixa el tipus impositiu, la quota a baixar quedarà equilibrada.  

L’alcalde  comenta  que  el  Ministeri  ha  donat  l’opció  de  fer-ho  per  cinc  anys  però 
l’Ajuntament ha optat per fer-ho per anys i comprovar quin resultat té.

La Sra. Rivas pregunta que, d’acord amb el decret 100/13, quin criteri s’ha seguit per 
convidar empreses en l’adjudicació del contracte del servei per a l’elaboració del Pla 
Estratègic 2013-2020.

L’alcalde respon que es va convidar a quatre empreses i una altra que va oferir la seva 
oferta per telèfon i a la qual també es va convidar.  

La Sra. Rivas comenta que l’ha sorprès molt que finalment l’adjudicatària hagi estat 
una empresa de Cerdanyola  del  Vallès,  tenint  en compte que s’ha de treballar  la 
proximitat al territori. 

La senyora Susana Pascual Pozo, regidora de Promoció Econòmica, indica que no hi ha 
tantes empreses que facin aquesta activitat i, arran d’aquest concurs, una empresa 
que es va presentar ha de fer una addenda en els seus estatuts per modificar l’objecte 
social al no complir amb els requisits establerts en el plec de clàusules. 

La Sra. Pascual informa que l’empresa adjudicatària ha decidit contractar una persona 
del territori, que el coneix molt bé, per dur a terme la feina. 

La Sra. Rivas pregunta si el veí de Mavalls ja ha emporlanat el camí, a la qual cosa el 
Sr.  Fernandez  respon  que  no  té  constància  que  ho  hagi  fet.   Aquest  senyor  va 
presentar a l’Ajuntament una instància per un projecte, però finalment no ha portat el 
projecte a la corporació i, per tant, se suposa que no ho ha fet. 

La Sra. Rivas vol que quedi en acta que es pot arreglar aquest camí, com s’ha fet 
altres vegades quan el veí ha presentat la sol·licitud, i s’aconsegueix preservar aquest 
patrimoni històric. És una petició que es formula des de fa anys i al final sempre se li 
deixava fer amb sauló i no amb porland. 

El  Sr.  Fernandez  respon  que  quan  arribi  el  projecte  els  tècnics  de  l’Ajuntament 
valoraran l’afectació que pot tenir. 

El Sr. Amores indica que es tracta d’un camí protegit, a la qual cosa el Sr. Fernandez 
respon que és protegit, i que per ser tan transitat, les pedres ja han desaparegut. 
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La Sra. Rivas torna a reiterar una demanda de la ciutadania i  és que la setmana 
passada una senyora es va trencar el nas al sortir de l’Ateneu per manca de visibilitat. 
I pregunta què està passant amb la llum a Celrà. 

El Sr. Fernandez contesta que ja han donat l’ordre de que, com a mínim, un parell de 
fenals funcionin novament. 

El Sr. Amores indica que avui, a 2/4  de 8 del vespre, encara no funcionaven els llums 
del poble ni a la Carretera de Palamós, ni al carrer Cabanya, ni al carrer de l’Ateneu.

El Sr. Fernandez contesta que s’ha de redirigir el problema i renovar tots els quadres, 
perquè si fallen sistemàticament és que han hagut de quedar obsolets.

El Sr. Amores indica que potser estan mal programats, a la qual cosa el Sr. Fernandez 
contesta que algun quadre és manipulat sense l’autorització de l’Ajuntament. 

El Sr. Amores diu que tots els quadres estan tancats amb pany i clau.

El Sr. Fernandez contesta que potser també salten pel mal temps i la pluja que hi ha 
hagut últimament, a la qual cosa el Sr. Amores indica que fa una setmana que plou, 
però al gener i febrer no ha fet mal temps i tampoc han funcionat bé.

El Sr. Fernandez diu que potser algú fa boicot al govern, ja que abans tot funcionava 
bé i des de que ells hi són tot va malament. 

El Sr. Amores contesta que fins ara no ha passat res, però ara ha caigut una dona i 
s’ha trencat el nas i, per això, considera que ja s’hauria de posar remei a aquesta 
situació. I més tenint en compte la petició reiterada de la Sra. Rivas en els plens 
anteriors. És la ciutadania la que els pregunta què passa amb la llum.  

L’alcalde respon que no pateixi, que també li diuen el mateix a l’equip de govern.

El Sr. Amores contesta que tot es parla per millorar, a la qual cosa l’alcalde respon 
que per millorar es presenta el projecte de Leds ja que el sistema està obsolet. I és 
bastant evident que per qualsevol filtració d’aigua salta la llum en vàries zones. 

El  Sr.  Fernandez  indica  que,  dels  set  dies  de  la  setmana,  n’ha  trucat  cinc  per 
comunicar avaries. I potser la situació de l’enllumenat públic que s’ha heretat d’anys 
anteriors no és tan bona com els regidors de l’oposició puguin creure.  

La Sra. Rivas demana que si l’enllumenat no funciona bé que es prioritzi el canvi a 
Leds.

L’alcalde cedeix la paraula al Sr. Puig, portaveu del GM CIU, que indica que el Led és 
la bombeta, però no el quadre de llum que és el que realment funciona malament. 
Posar Leds no arreglarà pas la instal·lació elèctrica deficient, i per això hi ha coses que 
no entén. 

El Sr. Puig comenta que els decrets d’alcaldia núm. 71 i 85/13 fan referència a la Mesa 
de contractació de la licitació del contracte de serveis del Pla estratègic 2013-2020. 
Segons aquests decrets, la Mesa havia d’estar presidia per l’alcalde i la vocal havia de 
ser la Sra. Susana Pascual Pozo. Per raons de feina el president no va poder ser-hi i va 
delegar les  funcions  en la  Sra.  Pascual.  I  pregunta,  aleshores,  si  finalment  no va 
haver-hi vocal.
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La senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària, respon que hi havia quòrum suficient 
amb els quatre membres que van formar part de la Mesa, motiu pel qual no va ser 
necessari designar cap altre vocal. 

El Sr. Puig contesta que l’alcalde podia haver delegat al tinent d’alcalde perquè fos el 
vocal, a la qual cosa la secretària respon que no es va fer perquè, per qüestions de 
feina i d’agenda, el Sr. Fernandez tampoc estava disponible. 

El  Sr.  Puig  diu  que el  dia  7 de febrer  va  haver-hi  un problema en una Mesa de 
contractació i ara hi ha hagut un altre, que no és important, però que sobta que si el 
president  i  el  vocal  han  de  ser  a  la  Mesa  finalment  no  hi  siguin.  Entén  que  per 
qüestions laborals l’alcalde i el tinent d’alcalde estiguin absents, però l’equip de govern 
està format per sis persones i els regidors de l’oposició són cinc, i tots també poden 
exercir de vocals. 

El Sr. Puig comenta que la nova Junta de l’Associació de Comerciants reclama des de 
fa dos anys cartells i publicitat i pregunta si l’equip de govern té pensat fer quelcom al 
respecte perquè la publicitat es vegi pel municipi. 

El  Sr.  Fernandez  contesta  que  s’està  estudiant  la  possibilitat  d’instal·lar  un  punt 
d’informació amb un mapa en el qual s’indicaran tot els negocis i comerços de Celrà. 
Pel  que  fa  a  la  instal·lació  de  cartells,  l’obstacle  principal  és  el  Departament  de 
Carreteres. I com a exemple els cartells que aquest Departament va fer treure del 
mercat de divendres. 

L’alcalde afegeix que el tema dels cartells  és complicat,  a la qual cosa el Sr. Puig 
respon que a Cassà de la Selva hi ha un cartell electrònic informatiu a l’entrada del 
poble. Per tant, no ha de ser difícil i el cas és que es vulgui fer. 

L’alcalde contesta que sí es pot fer, però a l’Associació de Comerciants també se l’està 
ajudant d’altres maneres: potenciant-la com mai de manera transversal, començant 
pels joves i acabant per la gent gran; o cada vegada que l’àrea de Cultura organitza 
una activitat es crida els comerciants perquè hi participin venent el seu producte o 
fent propaganda dels seus establiments. I com a exemple la Fira del Bolet, en la qual 
es va  donar publicitat de tots els menús dels bars i restaurants i de manera totalment 
gratuïta. 

Diu l’alcalde que es busquen i troben maneres de donar publicitat els comerços, com 
incloure el logotip de l’Associació en les pancartes que hi ha a l’entrada del municipi 
quan s’anuncia algun esdeveniment. Fa un any que ell va demanar a l’Associació que 
enviés a l’Ajuntament  els  logotips  dels  comerços per  posar-los en una pancarta a 
l’entrada del poble, però encara no ha rebut res. Una pancarta no és el mateix que un 
cartell que va canviant, però la publicitat de tots els comerços sí que hi és.
És conscient que en aquests moments de canvi i de dificultats els comerços van molt 
atabalats  i  malgrat  això estan fent  molt bona feina doncs estan proposant moltes 
iniciatives de cares a la Festa Major. El fet d’instal·lar un cartell electrònic és complicat 
i ho sap perquè ja va consultar-ho. Primer, cal trobar un espai adient tenint en compte 
la circulació dels vehicles; segon, ha d’instal·lar-se en un lloc molt visible. Un cartell 
electrònic no ha de ser la solució definitiva i una pancarta on constin tots els comerços 
pot aconseguir el mateix efecte. Hi ha altres mesures, no necessàriament la que el Sr. 
Puig proposa, i també fa falta la col·laboració de tothom. 
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El Sr. Puig aclareix que aquesta qüestió no la reivindica el GM CIU, sinó l’Associació de 
Comerciants, que ha presentat vàries vegades aquesta proposta i no ha obtingut cap 
resultat. 

La Sra. Pascual indica que l’Associació de Comerciants no ha posat el tema sobre la 
taula ja que tenen altres prioritats, entre les que hi ha aquesta, i s’hi està treballant al 
respecte. Aquesta qüestió ella ja l’ha traspassat a Alcaldia i a Territori. I les últimes 
reunions amb l’Associació se centren en planificar estratègies i no en el cartell, ja que 
fins i tot han comentat que per ara s’estimen més deixar aparcat aquest tema per 
complicat i per costós. 
La Sra. Pascual va preguntar a l’Associació què volia prioritzar amb els diners que 
l’Ajuntament  els  tenia  destinats,  i  l’Associació  es  va  decidir,  entre  d’altres,  per 
programar estratègies. És evident que quan hi hagi la possibilitat de fer els cartells, 
tan reivindicats, es faran.

L’alcalde  comenta  que  l’Ajuntament  parlarà  amb  els  comerciants,  ja  que  la  seva 
preocupació és força evident.        
 
CLOENDA.- No havent-hi cap altre assumpte per tractar l’alcalde president conclou la 
sessió, sent les 22:05 hores, i  dóna les gràcies als assistents presents en el Ple i als  
oients.  De tot el qual, jo, com a secretària general de la corporació, en dono fe.
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